
Dagsorden bestyrelsesmøde Afdeling 285-0 Lejerbo Ringen 

 

Dato og tid:  
11. februar kl. 19.00 

Deltagere: Lone, Tonni, 
Linda, John, Annelise, 
Kenneth  

Sted: kontoret  
Mødeleder: Kenneth Fraværende:  

Referent: Kenneth 
  

Nyt fra formanden:  

 

1. Beboermødet torsdag: hvad skal vi have styr på: Øl/vand, stemmesedler, borde, referent: Kenneth, 

ordstyrer: Vi peger på Mathias/Johnny! Alt er klar! 

 

2. -Kommunen er vendt tilbage med svar på affaldssortering: Det koster ekstra (pris?) og de har 

foldere vi kan få til uddeling. Det blev vi enige om at vi gør, Kenneth bestiller foldere. Vi kan evt. 

bede gårdmændene om at holde bedre øje med containerne og sortere inden renovationsfolkene 

kommer forbi. 

 

3. Nyt fra Emil:  

De er i fuld gang med at fælde træer og styne. Der er rykket rundt på nogle containere så de står 

mere hensigtsmæssigt. Kenneth Beder Emil om at lyset i affaldsøerne får påsat censor så det ikke 

står tændt hele tiden og blænder de nærtboende beboere. 

Emil skal også få lavet en ny oversigt over akut numre, så vi ved hvem vi skal ringe til i weekenden. 

 

4. Nyt fra kassereren:  

Ingenting. 

 

5. Byggeudvalg: 

Byggeprojektet/helhedsplan er stadig forsinket. Bestyrelsen vil gerne snart se fremgang i sagen og 

rykker Lejerbo for en snarlig løsning. Lejerbo siger mere om dette emne på beboermødet torsdag. 

 

6. Nyhedsbrev:  

Husk indlevering af emner inden d. 2. maj 2025. 

 

7. Markvandring:  

Gårdmændene vil lukke det ene haveaffaldsområde, vi vil gerne i dialog om hvilke områder der 

skal/skal ikke nedlægges. Vi inviterer ham til en snak om det til næste bestyrelsesmøde. 

 

8. YouSee/DKTV: 

Antennebidraget; der er gået 10 år så det må være betalt, vi kontakter Lejerbo for videre historik. 

DKTV opgraderer og vedligeholder gratis i 4 år, vi afventer afstemning på beboermødet. 

 



9. Evt.: 

-Beboernes haver, nogle trænger til oprydning. Vi beder Emil om at henvende sig til beboerne om at 

få ryddet op i deres haver og sørge for at der er pænt. 

 

-Tonni beder om at festudvalget udvides med 2 personer til 5 personer, så der er flere til at 

arrangere og rydde op efter festerne. Lone laver opslag på Facebookgruppen om der er nogen der 

vil være med i festudvalget. 

 

-Vil skal huske at understrege overfor lejere af festlokalerne at de og deres gæster skal parkere ved 

Harald Nyborg. 

 

-Linda og Tonni får lavet skilte til alle hylderne i køkkenet og ajourfører mappen med inventarlisten. 

 

Det var alt for denne gang. 

 

Mvh. 

Bestyrelsen 


